
 

 

 
 

 
Dagsorden til ordinær generalforsamling i Amager SK 

 
Mandag 28-04-2025   

Kl. 18.00 i Sundbyøsterhal 1  
Amagerbrogade 189, 2300 København S 

 

REFERATET AF GENERALFORSAMLINGEN FREMGÅR MED RØDT 
 
 

Ordinær generalforsamling afholdes én gang om året i april måned og indkaldes skriftligt via klubbens 
medlemsadministrationssystem og gennem klubbens hjemmeside med mindst 3 ugers varsel.  
 
Deltagere: 24 stemmeberettigede medlemmer var repræsenteret på generalforsamlingen.  
 
Hermed den endelige dagsorden, samt bilagsmateriale, som består af regnskab 2024, budget 2025, 
samt bestyrelsens beretning.  
 
Dagsorden ifølge klubbens vedtægter: 
 

1. Valg af dirigent. Mia Schultze blev valg som dirigent. Generalforsamlingen er indkaldt fredag 4. 
april kl. 14.20, hvilket er mere end 3 uger før selve generalforsamlingen. Dette er rettidigt. 
Der er indkaldt via klubbens medlemssystem og gennem klubbens hjemmeside. 
 
Regnskab, budget og indkomne forslag samt den skriftlige beretning publiceres senest 7 dage 
før generalforsamlingen. Dette er publiceret 21. april kl. 16.45 og udsendt via klubbens 
medlemssystem og gennem klubbens hjemmeside. Dette er rettidigt. 
  

2. Valg af referent. Morten Lindkjær blev valgt som referent. 
  

3. Bestyrelsens beretning 
Bestyrelsen fremlagde sin mundtlige beretning og takkede trænergruppen og alle de frivillige, 
som hver dag gør en kæmpe indsats for medlemmerne og får klubben til at hænge sammen. 
Beretningen kom bl.a. omkring klubbens udvikling, herunder: 

 
- Medlemsvækst i håndbold og gymnastik 
- Dans er ny aktivitet Amager SK 
- Ventelister på hold – og udvikling af nye faciliteter 
- Nyt ansigt i caféen – mere liv og åbenhed 
- Et nyt fitnesslokale på vej 
- Sponsorat med Skjern Bank 
- Nyt Socialt Partnerskab med Københavns Kommune 
- Samarbejde med skoler og daginstitutioner på Amager 
- Nye hold – nye fællesskaber 
- Den strategiske udvikling. 

 
Derudover præsenterede bestyrelsen arbejdet med at geare den administrative organisation i 
takt med medlemsvæksten, herunder:  
 



 

 

- Ny organisering med klubchef, håndboldkonsulent, gymnastikkonsulent, administrativ 
medarbejder, cafeansvarlig og sportschef.  

- Fortsat arbejde med udvalgsstruktur, som involverer flere af foreningens medlemmer i 
aktiviteterne i klubben.  

- Nye systemer til understøttelse af foreningens drift, bl.a. fuld overgang til holdsport og nye 
systemer til bilagshåndtering, medlemshåndtering, betaling og godkendelser m.m. 
 

Beretningen gav anledning til en god drøftelse på generalforsamlingen, bl.a. ift.  
- De vigtige overgange mellem ungdomsårgangene 
- Kontakten til efterskoleeleverne  
- Behovet for at arbejde med at integrere ungdom og seniorafdelingerne bedre.  
- Behovet for at kommunikere mere og tydeligere – både på de enkelte hold, mellem holdene 

og fra bestyrelsen til resten af foreningen.  
  

4. Kassererens beretning 
Herunder regnskab, budget og kontingent-fastsættelse.  
 
Regnskab:  
Mette Graven (kasserer) gennemgik klubbens årsregnskab for 2024.  
 
Regnskabet er i år udarbejdet af klubbens regnskabsfirma (BDO), og viser et resultat på -262.050 
kr., hvilket bl.a. skyldes øgede omkostninger til spillertøj og materialer, større omkostninger til 
bogføring og ekstern revision (qua øgede krav), samt færre indtægter i form af medlemstilskud 
fra Københavns Kommune. Ved udgangen af 2024 udgør foreningens egenkapital 1.461.554 kr. 
 
BDO har revideret regnskab 2024 uden bemærkninger. Herefter spørgsmål og drøftelse med 
generalforsamlingen.  
 
Generalforsamlingen godkendte regnskab 2024. 
 
Budget: 
Bestyrelsen fremlagde budgettet for det kommende år, herunder:  
 

- Øgede kontingentindtægter 
- Øget medlemstilskud fra Københavns Kommune 
- Øgede indtægter fra støtteaktiviteter og sponsorudvalg 
- Øgede udgifter til flere trænere på flere hold 
- Øgede udgifter til ansættelse af hhv. sportschef og administrativ medarbejder. 
- Øgede udgifter til opsætning af administrative systemer og processer.  

 
Budgettet viser et forventet underskud på -217.167 kr.  
 
Bestyrelsen orienterede om at udgifterne til opsætning af administrative systemer og processer 
er en éngangsinvestering på 225.000 kr., så foreningen fremadrettet har det rette setup, så 
bogføring, bilagshåndtering, betaling, godkendelsesprocesser m.m. automatiseres til gavn for 
trænere og medlemmer. Denne omkostning er en investering af en del af de senere års 
overskud til gavn for fremtidens Amager SK. 
 
Herefter spørgsmål og drøftelse med generalforsamlingen. Generalforsamlingen godkendte 
budget 2025. 
 



 

 

Kontingentfastsættelse:  
Bestyrelsen fremsatte forslag om at fastholde nuværende kontingentniveau for alle hold. 
Generalforsamlingen godkendte forslaget. Dermed er kontingentet i sæson 2025/2026:  
 

 Hold (Håndbold)                    

• Trille Trolle & U5  DKK 400,- halvårligt (DKK 800,- årligt) 

• U6, U7 & U8   DKK 500,- halvårligt (DKK 1000,- årligt) 

• U9   DKK 900,- halvårligt (DKK 1.800,- årligt) 

• U11, U 13, U15, U17 & U19            DKK 950,- halvårligt (DKK 1.900,- årligt) 

• Senior   DKK 1.100,- halvårligt (DKK 2.200,- årligt) 

• Oldboys   DKK 600,- halvårligt (DKK 1.200,- årligt) 

• Håndboldfitness  DKK 500,- halvårligt (DKK 1.000,- årligt) 

• Senioridræt   DKK 350,- halvårligt (DKK 700 årligt) 

• Støtte/passivt medlem               DKK 150,- halvårligt (DKK 300,- årligt)  
 

 Hold (Gymnastik og Dans)                   

• 1-5 år   DKK 450,- halvårligt (DKK 900,- årligt) 

• 6-8 år   DKK 650,- halvårligt (DKK 1300,- årligt) 

• 9-12 år   DKK 1000,- halvårligt (DKK 2.000,- årligt) 

• 18 år +   DKK 1100,- halvårligt (DKK 2.200,- årligt) 

• Dans   DKK 1000,- halvårligt (DKK 2.000,- årligt) 
 

Bestyrelsen orienterede om at der nu nedsættes en arbejdsgruppe, som kigger på 
kontingentstrukturen i Amager SK og sammenligner med øvrige foreninger i København mhp. 
evt. justering af kontingenterne i forbindelse med generalforsamlingen i april 2026. 
  

5. Indkomne forslag. Ingen indkomne forslag. 
 

6. Valg til bestyrelsen 
Generalforsamlingen vælger 7 til 11 bestyrelsesmedlemmer, som efterfølgende konstituerer sig 
med en formand, en kasserer og ordinære bestyrelsesmedlemmer. 

 

• Ikke på valg:  
o Thomas Storm 
o Mette Bjerregaard 
o Simone Pehn 

 

• I ulige år for en 2-årig periode vælges:  4-6 bestyrelsesmedlemmer. 
o Britt Skovdal (ønsker genvalg). Britt blev valgt. 
o Henrik Kjærgaard (ønsker genvalg). Henrik blev valgt. 
o Morten Lindkjær (ønsker genvalg). Morten blev valgt. 
o Søren Ydemark (ønsker valg). Søren blev valgt. 
o Marike Heukendorff (ønsker valg). Marike blev valgt. 

 

• Hvert år for en 1-årig periode vælges: 1 suppleant 
o Mette Graven (ønsker genvalg). Mette blev valgt. 

 

• Hvert år for en 1-årig periode vælges: 1-2 revisorer.  
o Bestyrelsen indstiller RI som revisor. RI blev valgt.  

 
  



 

 

Bestyrelsen består herefter af Thomas Storm, Mette Bjerregaard, Simone Pehn, Britt Skovdal  
Henrik Kjærgaard, Morten Lindkjær, Søren Ydemark, Marike Heukendorff og Mette Graven.  
 
Bestyrelsen konstituerer sig på førstkommende bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen. 
 

7. Evt.  
Intet. 

 
/ML.  


